
    
A Sant Andreu de Llavaneres, a les 20.09 hores del dia 19 d'octubre de 2015, a la Casa de la Vila,
es  reuneixen,  el  president  Jordi  Roldós  (Regidor  de  Medi  Ambient),   El  Sr.  Arnau  Matas
(representant d'ERC-AM), el Sr. José Luis Martín (representant d'Acord-E), el Sr. Carlos Sánchez
(representant de C's), el Sr. Miquel Molinas (proposat per la regidoria), el Sr. Josep Sibilla (proposat
per la regidoria), el Sr. Lluís Sala (proposat per la regidoria) i el Sr. Antoni «Sito» Alarcón (proposat
per la regidoria) amb l'objecte de celebrar la sessió ordinària del Consell Assessor de Medi Ambient
(d'ara en endavant, el Consell). 

Ha excusat la seva assistència el Sr. Xavier Tarruella (proposat per la regidoria)

Actua com a Secretari el Sr. Héctor Andino, tècnic municipal de Medi Ambient.

Atès que s’ha obtingut  el  quòrum necessari,  el  president  obre l’acte  i  es passa a conèixer  els
assumptes inclosos a l’ordre del dia de la convocatòria.

A les  20:49  s'afegeix  a  la  reunió  el  Sr.  Josep  Bertran  (propostat  per  l'ADF  –  Serralada  de
Montalt),que s'excusa per no poder arribar abans per motius personals

A les 20:25 aprox. entra l'alcalde Sr. Joan «Nani» Mora per a saludar als components del Consell
Assessor de Medi Ambient i animar a tothom a treballar-hi.

1.- CONSTITUCIÓ DEL CONSELL ASSESSOR MUNICIPAL DE MEDI AMBIENT

Dóna la benvinguda als assistents en Jordi Roldós, com a president del consell i regidor de Medi
Ambient i dóna per constituït el Consell, sense cap esmena. També manifesta la intenció d'obrir el
funcionament del Consell a tots aquells ciutadans que estiguin interessant i ho sol·licitin.

Es fa una breu explicació del funcionament del Consell Assessor per part del secretari; 

A proposta del president, cadascun dels membres del Consell  Assessor fa una petita intervenció
explicant la seva implicació en el món ambiental per entendre el seu paper dins del Consell.

2.- PROPOSTA D'INCLUSÍÓ D'UNA PART DEL MUNICIPI DINS DEL PARC DEL MONTNEGRE
I EL CORREDOR

Per entrar en matèria, el president demana a en Sito Alarcón (atès que va estar amatent a tot el
procediment de realització del POUM municipal)  que faci  un breu sobre la proposta d'entrada
d'una part del municipi dins del Parc. També fa una mica d'explicació sobre els objectius dels
Espais Naturals Protegits i el seu funcionament.

Alguns dels assistents manifesten la seva preocupació per una possible regulació massa estricta
per part del Parc d'alguns actes que es facin dins de Parc. També es mostra la preocupació sobre
l'elevada quantitat de biomassa dels boscos i de l'acumulació de brossa en alguns punts.

Es demana de disposar la informació de la proposta de línia d'entrada dins del Parc del Montnegre
– Corredor i també de què el Parc faci una diagnosi i una proposta de regulació d'usos en els
sectors del municipi i també de fer una reunió o xerrada per conèixer els beneficis i inconvenients
de formar-ne part.

Aprofitant el moment de l'arribada del Sr. Josep Bertran, el president demana l'opinió de l'ADF
sobre l'interès del municipi en formar part del Parc del Montnegre-Corredor. Manifesta que en
ocasions la relació Parcs -ADF és en ocasions tibant, sobretot perquè no deixen als propietaris
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forestals  dir  la  seva.  En Sito  Alarcón  manifesta  que  són  precisament  els  propietaris  els  més
beneficiats i que el que cal és que des del Parc busquin un límit natural que busqui afavorir la
connectivitat biològica.

Diversos participants manifesten que no es nota la diferència entre estar dins o fora del  Parc
veient l'estat dels boscos i el grau de brutícia d'origen humà que es veu. En aquest punt l'Arnau
Matas torna a fer palesa la seva preocupació pel mal estat dels boscos i la seva por de què algun
dia pugui haver-hi un incendi.

Miquel Molinas demana que sigui el que sigui, cal que es dugui a terme amb el major consens
possible i creu convenient una reunió informativa amb les entitats esportives i propietaris forestals.
Arnau Matas creu convenient redactar una proposta dels pros i contres d'estar dins del Parc.

Finalment,  en  Jordi  Roldós  proposa  fer  una  propera  reunió  amb els  propietaris  forestals  i  el
director del Parc, que permetrà conèixer més a fons els beneficis i inconvenients de formar part
del Parc.

3.- PROPOSTES D'ACTUACIÓ DE LA REGIDORIA PER AL MANDAT

En Jordi Roldós manifesta que s'està treballant en un Pla d'Actuació Municipal i que properament en
podrà presentar-lo en el Consell perquè sigui valorat pels seus membres.

4.- PRECS I PREGUNTES

• En Lluís Sala demana informació sobre la finca del Molí de can Cabot, ja que es veu molt
abandonada. En Josep Bertran comenta que els propietaris estan molestos perquè tothom
hi entra i en Miquel Molinas considera que caldria anar amb cura de facilitar l'accés a quins
indrets. Els assistents consideren important tenir un projecte de com est tractaria l'espai en
cas d'arribar a ser municipal.

En Josep Sibilla proposa fer-ne una sortida de coneixement d'aquell indret per celebrar els
40 anys del Casal i en Miquel Molinas ho aplaudeix però demana que no sigui una flor
d'estiu i que tinguin un objectiu a més mig i llarg termini.

• A resultes de l'anterior tema, en Lluís Sala manifesta que caldria destinar recursos a un
veritable Parc dins del nucli urbà. En Jordi Roldós manifesta que cal reformar el parc de
can  Matas.  Diversos  participants  manifesten  la  necessitat  de  disposar  d'una  proposta
d'infrastructures verdes i de documents tècnics sobre les plantes a posar. Es parla també de
la idoneïtat de disposar, a can Matas, d'un espai verd de gespa (zoysia) perquè la gent
pugui estirar-se.

• En Carlos Sánchez posa sobre la taula la campanya de la plataforma «Salvem el litoral».
En Sito Alarcón s'ofereix a realitzar una explicació sobre el problema en detall, però a grans
trets fa una breu explicació que conclou en què és impossible fer que la sorra s'estigui
quieta en una platja.

 NIF: P 0819600 H  Plaça de la Vila, 1  08392  Sant Andreu de Llavaneres  Tel. 93 702 36 00  Fax 93 702 36 37  www.ajllavaneres.cat

Ajuntament de
SANT ANDREU DE LLAVANERES



    
Per acabar la reunió en Jordi Roldós planteja la necessitat de augmentar la consciència ambiental

del municipi i creu que fer activitats i visites a les escoles és una via especialment interessant. 

Agraeix a tothom el seu interès i els convida a la propera sessió.

I no havent-hi més assumptes que tractar, s’aixeca la sessió a les 22:06 hores, de la qual s’estén la
present acta. En dono fe.

Héctor Andino Pol
Secretari

Sant Andreu de Llavaneres, a 11 d'abril de 2016
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